
 

 

Skolebestyrelsesmøde 
 
Lindbjergskolen 

  

Mødedato: 28.04 2025 kl. 18.15 – 20.00 
Personalerum, 1. sal ved trappe 

Næste møde: 27.05 2025 kl. 18.15 – 20.00 
Personalerum, 1. sal ved trappe 

• Deltagere: Jacob Teglgaard (formand), Susanne Jul Raben (næstformand), Stine 
Niebuhr Henriksen, Mads Pedersen, Søren Haubjerg Sørensen, Rikke Binderup 
Damm, Dani (elevrådet), Kirsten Gamborg Andersen, Rasmus Dahl Andersen 

 
 
 
Afbud: Lea (elevråd), Martin Gundrosen, 
 

Dagsorden 
 

1. Nyt fra elevråd 
2. Skolebestyrelsens arbejde 
3. Opfølgning på medieomtale omkring SoMe 
4. Skolemad 
5. Krisehåndtering 
6. Orientering, afdeling 
7. Orientering 
8. Evt. 

                                 

 Dagsorden  

Ad 1. 
18.15 – 
18.20 

Nyt fra elevråd Lea og Dani 
 
Lea træder tilbage som formand for 
elevrådet, da hun har eksamen i 9. klasse. 
Dani er ny formand for elevrådet. 
 
Elevrådet vil gerne at container ved udskoling 
bliver malet. 
 
Elevrådet vil gerne have vandautomater. 
 
Elevrådet vil gerne have en opfølgning på 
skabe til hygiejnebind.  
 
SKB vil gerne have et konkret oplæg fra 
elevrådet på ovenstående punkter. 
 
 



Ad 2. 
18.20 – 
18.45 

Skolebestyrelsens arbejde Fastlæggelse af temaer til forældremøder i 
25/26 
 
Jacob har lavet en oversigt over opgaver i 
SKB til kommende skoleår, samt hvem der er 
ansvarlig. 
 
Forældremøder ved skolestart: Susanne og 
Jacob 
 
Sommerferie og julehilsen: Susanne og 
Jacob 
 
Flyer og QR-kode: Jacob og Rasmus (evt. 
Martin) 
 
Dimission: Jacob 
 
Kontakt til KSU-udvalg: Mads: 
 
På næste møde påsættes ansvarlige på 
nedenstående punkter.  
 
Kontakt til forældrerødder på 4. årgang:  
 
Dialogmøder med forældrerødder 0. til 4. 
årgang: 
 
Lindetræscafe fra 13 til 15: 
 
Sidste skoledag 9. klasse d. 15/5: 
 
SFO-sommerfest d. 13/6: 
 
Sidste skoledag: 
 
Første skoledag: 
 
 
Der tages billeder af bestyrelsen på næste 
møde. 
Susanne sørger for fotograf. 
 
Susanne og Jacob vil komme med et oplæg 
på næste møde. Udgangspunktet er et oplæg 
på 15 minutter.  
 
Der meldes ud til lærerne, at 
skolebestyrelsen kommer og præsenterer 
oplægget på forældremøder. 
Udgangspunktet er et kvarter, men lærerne 
kan lave særlige aftaler med 
skolebestyrelsen. 
 
Bestyrelsens tidligere arbejde med digital 
dannelse bruges i skolens bl.a. tages der 
udgangspunkt i principperne. 



Ad 3. 
18.45 – 
19.00 

  Opfølgning på medieomtale 
omkring SoMe 
 

Drøftelse af den artikel, der har været i HF 
om elevernes brug af sociale medier og 
debutalder på sociale medier. 
 
Der har været en artikel i HF hvor forældre, 
formand og elever blev interviewet.  
 
Vi synes, det er en fin artikel.  
 
Når princippet om digital dannelse tages op 
efter sommerferien vil vi overveje at lave en 
henvisning til de nationale 
anbefalinger/retningslinjer.  
 
Susanne og Jacob vil komme med et oplæg 
på næste møde. Udgangspunktet er et oplæg 
på max 15 minutter.  
 
Der meldes ud til lærerne at skolebestyrelsen 
kommer og præsenterer oplægget på 
forældremøder. Udgangspunktet er et 
kvarter, men lærerne kan lave særlige aftaler 
med skolebestyrelsen. 
 
Bestyrelsens tidligere arbejde med digital 
dannelse bruges på skolen bl.a. tages der 
udgangspunkt i principperne. 
 
  

Ad 4. 
19.00 – 
19.10 
 

Skolemad Der har været et kort vindue ift. tilskud til 
obligatorisk skolemad på udvalgte skoler. 
Orientering om, hvorfor LBS ikke har budt ind 
på tilbuddet og drøftelse af bestyrelsens 
holdning til emnet fremadrettet.  
 
SKB vil følge med i udviklingen. 
 

Ad 5. 
19.10 – 
19.20 

Krisehåndtering Vi er blevet bedt om at forholde os til, 
hvordan elevperspektivet inddrages i vores 
krisehåndtering. Tilbagemelding på, hvordan 
vi er gået i gang med den inddragelse. 
 
Erik har haft møde med Dani og Lea fra 
elevrådet. Der har været arbejdet med 
temaet i det fælles elevråd. 
 
Erik vil deltage i et elevrådsmøde. 
 
Skolen oplever, at vi har mange tilbud bl.a. 
Head Space, Ung-mod, selvhjælp Herning, 
familierådgiver mv.  
 
 



Ad 6. 
19.20 – 
19.35 

Orientering Orientering afdeling. TT orienterer fra 
indskolingen 
 
Der har været åbent hus for førskolen i dag. 
Vi forventer 95 børn til kommende 0. klasse, 
hvilket betyder fire klasser. 
 
Vi havde mange gode ansøgere til den stilling 
vi slog op. Vi har ansat en ny medarbejder til 
indskolingen.  
 
Der er arbejdet videre med 
timefordelingsplanen til kommende skoleår.  
 

Ad 7. 
19.40 – 
19.55 

Orientering Herunder status på rekruttering og 
juniormesterlære. 
 
Der er ansat en ny teknisk serviceleder. 
 
Der er ansættelsessamtaler på de to stillinger 
i udskolingen i morgen.  
 
Vi har afholdt infomøde om juniormesterlære, 
hvor der var få deltagere. Der er deadline for 
tilmelding 1. maj.  
 
En af sekretærerne har sagt op, hvilket 
betyder at vi i nær fremtid slår en stilling op. 
 

Ad. 8. 
19.55 – 
20.00 

Evt. Opfordring til at deltage i fyraftensmøde d. 
13/5. Der er deadline for tilmelding d. 2/5 
 
Fælles udviklingsdag d. 7/5. 
 
  

 
 
Jacob Teglgaard/Erik Søgaard 
  
Punkter på lager  


